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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jaume Bartumeu Cassany, president del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa a la tramesa al 

Consell General de l’Acord monetari amb la Unió 

Europea i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

917). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

Jaume Bartumeu Cassany, conseller general, actuant 

en aquest acte en qualitat de President del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d'acord amb el que 

disposen els articles 129 i següents del Reglament del 

Consell General, passo a formular la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern en relació a la 

tramesa al Consell General de l'Acord monetari 

amb la Unió Europea 

Motivació 

El ministre d'Exteriors va comparèixer davant la 

Comissió legislativa de Política Exterior el dia 28 de 

juny per a informar de la signatura de l'Acord 

monetari que havia estat rubricat el passat mes de 

gener. La signatura es va dur a terme a Brussel·les el 

dia 30 de juny. 

Aquesta signatura comporta uns compromisos 

institucionals importants que suposaran la necessària 

tramitació de diverses modificacions legislatives a 

desenvolupar en el marc d'un calendari de 

desplegament que figura en l'Acord. 

Així doncs es pregunta al Govern: 

Quan preveu el Govern portar a ratificació 

parlamentària l’Acord monetari amb la Unió 

Europea? 

En els termes precedents queda formulada la 

pregunta al Govern que haurà de ser resposta 

oralment davant el Ple del Consell General. 

Andorra la Vella, 20 de setembre del 2011 

Jaume Bartumeu Cassany  

President 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jaume Bartumeu Cassany, president del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa a conèixer el model 

que defensa per a la ràdio i la televisió públiques  i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 918). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

Jaume Bartumeu Cassany, conseller general, actuant 

en aquest acte en qualitat de President del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d'acord amb el que 

disposen els articles 129 i següents del Reglament del 

Consell General, passo a formular la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern per a conèixer 

el model que defensa per a la radio i la televisió 

públiques 

Motivació 

D'ençà el 25 de juliol s'han succeït les declaracions 

públiques del cap de Govern i també d'alguns 

ministres que insisteixen a manifestar que no és 

viable mantenir la subvenció pública pel 

funcionament de RTVA, SA. 

"No és sostenible de cap de les maneres que entre les 

pèrdues i les subvencions la televisió andorrana 

valgui quatre milions d'euros", declarava el cap de 

Govern el 25 de juliol. 

El dia 12 de setembre, en declaracions a El Periòdic 

d'Andorra, el cap de Govern deia: 

"Hi haurà segur una rebaixa en la plantilla de la 

Radio i la Televisió d'Andorra. Hi haurà una decisió, 

però llavors hi ha les formes." 
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Davant d'aquestes declaracions es pregunta al 

Govern: 

Quines mesures pensa adoptar per a reduir el cost de 

la Radio i la televisió públiques i, més concretament, 

quines i quantes reduccions de personal pensa 

promoure i  amb quin calendari? 

En els termes precedents queda formulada la 

pregunta al Govern que haurà de ser resposta 

oralment davant el Ple del Consell General. 

Andorra la Vella, 20 de setembre del 2011 

Jaume Bartumeu Cassany  

President 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

David Rios Rius, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa al seguiment que està 

fent el Govern dels 30 compromisos sorgits de la 

Taula de diàleg per un pacte per al treball i el 

desenvolupament econòmic i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 919). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

seguiment que està fent el Govern dels 30 

compromisos sorgits de la Taula de diàleg per un 

pacte per al treball i el desenvolupament 

econòmic 

L’11 de maig del 2010 el Govern va presentar el 

document: 30 compromisos sorgits de la Taula de 

diàleg per un pacte per al treball i el 

desenvolupament econòmic. Aquest document, fruit 

del treball de consens entre el Govern i els principals 

actors econòmics, recollia 30 compromisos per crear 

nou sectors econòmics, potenciar la salut i 

l’educació, incentivar l’ús de les energies renovables 

i, entre d’altres, potenciar l’entramat empresarial 

mitjançant reformes legislatives o fomentant la 

implantació de nous models de negoci. Encara que la 

major part dels compromisos ja es van assolir, encara 

en queden alguns pendents de compliment. És per 

això que pregunto: 

Quin seguiment està fent el Govern dels 30 

compromisos que manquen per complir sorgits de la 

Taula de diàleg per un pacte per al treball i el 

desenvolupament econòmic? 

Casa de la Vall, 20 de setembre de 2011 

David Rios Rius  

Conseller general del  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Gerard Barcia Duedra, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa als compromisos 

contrets pel pressupost 2012 provinents de 

l’exercici anterior i d’acord amb els articles 18 i 129 

del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 920). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa als 

compromisos contrets pel pressupost 2012 

provinents de l’exercici anterior 

El M.I. Sr. Jordi Cinca, ministre de finances i funció 

pública, afirmava fa uns dies en els mitjans de 

comunicació que no podria fer el pressupost que 

voldria per a l'exercici 2012 a causa dels 

compromisos contrets anteriorment per a aquest 

exercici. 

Per aquest motiu demano: 
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Quin és l'import dels compromisos, és a dir de 

despeses aprovades amb caràcter de despesa 

plurianual, per a l'exercici 2012 contrets abans del 3 

d'abril de 2011 per a cada un dels diferents capítols 

pressupostaris? 

Casa de la Vall, 20 de setembre de 2011 

Gerard Barcia Duedra  

Conseller general del  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa a les 

dificultats que han sorgit últimament amb el 

subministrament de fàrmacs a les farmàcies del 

país degut a les noves directrius en matèria de 

notificacions d’exportacions a països tercers de 

l’Agència Espanyola del Medicament i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 921). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

dificultats que han sorgit últimament amb el 

subministrament de fàrmacs a les farmàcies del 

país degut a les noves directrius en matèria de 

notificacions d’exportacions a països tercers de 

l’Agència Espanyola del Medicament 

Des de finals del passat mes d’agost i principis del 

mes de setembre hem pogut constatar les dificultats 

que han aparegut amb l’exportació de medicaments 

a Andorra. El passat 29 de juliol es va publicar al 

BOE (Butlletí Oficial espanyol) una Ordre 

Ministerial en la que es fixen les modalitats de 

control sanitari a les fronteres per la inspecció 

farmacèutica i es regula el sistema informàtic 

d’Inspecció Farmacèutica de Sanitat Exterior. 

Activitats de sanitat exterior són totes aquelles que 

es realitzen en matèria de vigilància i control dels  

possibles riscos per la salut derivats de la importació, 

exportació, o trànsit de mercaderies. 

Aquests problemes han tornat a posar en evidència 

que existeixen unes altres dificultats que afecten als 

transportistes andorrans amb l’accés directe a molts 

dels laboratoris, situant-los en desavantatge, i 

generant que en determinats moments, com pot ser 

els caps de setmana i festius el subministrament de 

fàrmacs no estigui cobert. 

Atès que aquestes dificultats alteren el bon 

funcionament en la distribució de medicaments, 

pregunto: 

Quines són les mesures que ha adoptat el Ministeri 

de Salut i Benestar per solucionar els problemes de 

distribució de medicaments? 

Casa de la Vall, 20 de setembre de 2011 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general del  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

David Rios Rius, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa al Consell 

d’Administració d’Andorra Turisme i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 922). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

Consell d’Administració d’Andorra Turisme 

Vist que el 27 d’abril del 2011 Govern va cessar 

diversos membres del Consell d’Administració 
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d’Andorra Turisme SAU, i atès que no ha estat 

publicada al Butlletí Oficial la nova composició del 

Consell, pregunto: 

Quina és la composició actual del Consell 

d’Administració d’Andorra Turisme, SAU? 

Casa de la Vall, 20 de setembre de 2011 

David Rios Rius  

Conseller general del  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

David Rios Rius, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa al nou gerent 

d’Andorra Turisme i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 923). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al nou 

gerent d’Andorra Turisme 

Vist que el dimarts 6 de setembre de 2011 es va 

publicar a la pàgina web oficial de Govern que una 

delegació andorrana formada pel ministre de 

Turisme i Medi Ambient, M.I. Sr. Francesc Camp, el 

director del departament de Turisme, Sr. Sergi 

Nadal i el Sr. Betim Budzaku s’havien reunit a 

Madrid amb el secretari general de Turisme 

d'Espanya, el Sr. Joan Mesquida i amb el secretari 

general de l'OMT, el Sr. Taleb Rifai entre altres 

representants de l’OMT. 

Vista aquesta informació, pregunto: 

Quin càrrec ocupa, quines condicions contractuals el 

regulen i quin salari percep actualment el Sr. Betim 

Budzaku? 

Casa de la Vall, 20 de setembre de 2011 

David Rios Rius  

Conseller general del  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Rosa Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa a unes 

manifestacions efectuades pel ministre 

d’Economia i Territori en un mitjà escrit de 

comunicació del proppassat dia 16 d’agost i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 924). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a unes 

manifestacions efectuades pel ministre 

d’Economia i Territori en un mitjà escrit de 

comunicació del proppassat dia 16 d’agost 

El proppassat dia 16 d’agost, el M.I. Sr. Jordi Alcobé, 

ministre d’Economia i Territori, en una entrevista en 

un mitjà escrit de comunicació, parlant de la 

modificació de la Llei dels horaris comercials va ser 

interrogat pel periodista sobre si els casos puntuals 

d’abusos en la conciliació familiar i laboral induïts 

per l’ampliació dels horaris comercials serien més 

vigilats. 

El ministre va contestar que sí “i que per demostrar 

aquesta preocupació, hi ha una disposició addicional 

primera que insta els comerciants a establir mesures 

per conciliar la vida familiar i laboral dels seus 

treballadors, i el departament de Treball ha de 

vetllar pel compliment d’aquestes mesures. 

Evidentment si veiem un incompliment d’aquestes 

mesures s’aplicaran les sancions ja previstes.” 
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Atesa aquesta afirmació, efectuada per un ministre 

del Govern, pregunto: 

Quines són les sancions legalment previstes per a 

aquelles persones que, fent cas omís al que estableix 

la disposició addicional primera de la Llei esmentada, 

no impulsin mesures per a conciliar la vida laboral i 

familiar dels seus treballadors? 

Casa de la Vall, 20 de setembre de 2011 

Rosa Gili Casals  

Consellera general del  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 20 de 

setembre del 2011, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jaume Bartumeu Cassany, president del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 20 

de setembre del 2011, relativa a l'increment de les 

despeses financeres de l'Estat després que el 

Govern hagi acceptat augmentar la retribució 

de les pòlisses de crèdit contractades amb les 

entitats bancàries andorranes passant d'abonar 

l'Euríbor +0,25 a l'Euríbor +0,50 i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 925). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

Jaume Bartumeu Cassany, conseller general, actuant 

en aquest acte en qualitat de President del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, d'acord amb el que 

disposen els articles 129 i següents del Reglament del 

Consell General, passo a formular la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern en relació a 

l'increment de les despeses financeres de l'Estat 

després que el Govern hagi acceptat augmentar la 

retribució de les pòlisses de crèdit contractades 

amb les entitats bancàries andorranes passant 

d'abonar l'Euríbor +0,25 a l'Euríbor +0,50 

Motivació 

Durant la sessió del Consell General de l'11 de maig 

del 2011, en la qual es va mantenir el debat 

d'investidura del cap de Govern, vaig exposar 

públicament que el dia 7 d'abril havíem informat al 

futur cap de Govern del rebuig del nostre Govern, el 

mes de març passat, a l’ultimàtum de l'ABA del 9 de 

març que pretenia imposar al Govern d'Andorra 

unes noves condicions de retribució de les pòlisses de 

crèdit que passaven d'Euríbor +0,25% a Euríbor 

+0,75%. 

I deia que esperava i confiava que el Sr. Martí no 

acceptaria aquest augment abusiu en un moment en 

el qual els professionals i els treballadors assalariats 

que s'ho passen malament veuen com els beneficis de 

les entitats bancàries andorranes són milionaris. 

Tanmateix poques setmanes després hem pogut 

saber que el Govern ja ha acceptat doblar (del 0,25% 

al 0,50%) la retribució de les pòlisses de crèdit. 

Així doncs es pregunta al Govern: 

Pot confirmar que ha renovat les pòlisses de crèdit 

acceptant retribuir-les a Euríbor +0,50% i, si ho ha 

fet, per quin termini de renovació i quin és l'augment 

o sobrecost de les despeses financeres? 

En els termes precedents queda formulada la 

pregunta al Govern que haurà de ser resposta 

oralment davant el Ple del Consell General. 

Andorra la Vella, 20 de setembre del 2011 

Jaume Bartumeu Cassany  

President 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 29 de setembre del 2011, dijous, a les 

16.00h, se celebrarà a la Casa de la Vall, una sessió 

ordinària del Consell General, amb l’ordre del dia 

següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 20 de setembre del 2011 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta 

oral disponibles per a la sessió del dia 29 de 

setembre del 2011 

1. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jaume Bartumeu Cassany, president del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa a la tramesa 
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al Consell General de l’Acord monetari amb la 

Unió Europea, (Reg. Núm. 917). 

2. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jaume Bartumeu Cassany, president del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa a conèixer el 

model que defensa per a la ràdio i la televisió 

públiques, (Reg. Núm. 918). 

3. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. David Rios Rius, conseller general del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa al seguiment 

que està fent el Govern dels 30 compromisos 

sorgits de la Taula de diàleg per un pacte per al 

treball i el desenvolupament econòmic, (Reg. Núm. 

919). 

4. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Gerard Barcia Duedra, conseller general 

del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa als 

compromisos contrets pel pressupost 2012 

provinents de l’exercici anterior, (Reg. Núm. 920). 

5. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sr. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per 

escrit de data 20 de setembre del 2011, relativa a les 

dificultats que han sorgit últimament amb el 

subministrament de fàrmacs a les farmàcies del 

país degut a les noves directrius en matèria de 

notificacions d’exportacions a països tercers de 

l’Agència Espanyola del Medicament, (Reg. Núm. 

921). 

6. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. David Rios Rius, conseller general del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa al Consell 

d’Administració d’Andorra Turisme, (Reg. Núm. 

922). 

7. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. David Rios Rius, conseller general del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa al nou gerent 

d’Andorra Turisme, (Reg. Núm. 923). 

8. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa a unes 

manifestacions efectuades pel ministre 

d’Economia i Territori en un mitjà escrit de 

comunicació del proppassat dia 16 d’agost, (Reg. 

Núm. 924). 

9. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jaume Bartumeu Cassany, president del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 20 de setembre del 2011, relativa a 

l'increment de les despeses financeres de l'Estat 

després que el Govern hagi acceptat augmentar 

la retribució de les pòlisses de crèdit 

contractades amb les entitats bancàries 

andorranes passant d'abonar l'Euríbor +0,25 a 

l'Euríbor +0,50, (Reg. Núm. 925). 
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